
VERSLAG FRACTIE 50PLUS, 3 april 2019 
Paul van der Starre, Marc van Rooij 
 
1. Op een schaal van 0 tot 10: Hoe graag wil je in de coalitie?  
 
Tussen 6 en 7: Enerzijds wil je zoveel mogelijk uit je programma realiseren; 
anderzijds wil je ook staan voor je eigen principes en programma. 
Indien er een werkbare coalitie is, is de motivatie er. 
 
 
2. Wat zou jouw gedroomde coalitie zijn? (eventueel ook 2e voorkeur) 

 
Op basis van de programma’s: FvD, VVD, CDA, CU en 50PLUS.  
Hiermee heb je 22 tot 23 zetels. 
Optie twee: FvD, VVD, PVV, CDA en 50PLUS. Hiermee heb je 23-24 zetels. 
Over links zal het getalsmatig moeilijk worden, we verwachten een midden dan wel 
rechts traject. 
 
Je hebt ons in bepaalde varianten getalsmatig niet nodig, maar programmatisch 
zijn er voldoende overeenkomsten. Met 21 zetels ontstaat in het huidige bestel best 
een afbreukrisico. Omdat er nog relatief veel onbekenden zijn en je niet vooraf 
weet of je alle kikkers steeds in de kruiwagen kunt houden. Dan is een iets grotere 
meerderheid aan te raden.  
Met een ruimere coalitie met 5 gedeputeerden kun je prima besturen. 
 
 
3.       Discussie aan de hand van 10 steekwoorden:  
(na ieder onderwerp met een cijfer van 0-10 aangeven hoe belangrijk het voor de 
partij is)  
 
1.  Wonen 
9. Wonen is een grote prioriteit voor ons. Indien je als provincie zeggenschap hebt, 
kun je ervoor zorgen dat bij nieuwbouw of renovatie een minimaal aantal 
levensloopbestendige woningen wordt gerealiseerd. Je moet ook voor starters en 
studenten bouwen en scheefwonen tegengaan. De wachtlijsten zijn te lang. 
 
2.  Natuur  
8. Prioriteit is het beter uitnutten van hetgeen we al hebben. Een project als Nieuw 
Land, daar hebben wij grote moeite mee. Bijvoorbeeld, maar niet alleen, omdat de 



openstelling voor het publiek alleen aan de randen gaat plaatsvinden. Het is niet zo 
dat we natuur tekort komen. Belangrijk om eerst wat er is goed te beheren. Er komt 
vast ook nog natuur bij omdat gebieden verzakken. Destijds is de provincie 140 
miljoen kwijtgeraakt aan Oostvaarderswold. Dergelijke megalomane projecten 
moeten we niet herhalen, we moeten het bestaande koesteren en beter benutten. 
Alleen reële uitbreiding.   
 
3.  Luchthaven Lelystad  
8. Een heel belangrijke economische ontwikkeling, we staan achter de huidige 
plannen. We zijn terughoudend ten aanzien van verdere doorontwikkeling. We 
moeten voorkomen dat het een afvoerputje wordt van Schiphol, het moet geen 
‘busstation’ worden in relatie tot vakantievluchten. We beogen welvaart in balans 
met het welzijn van inwoners. Zo mogelijk inzetten op prestatieafspraken met de 
luchthaven, met eventuele boeteclausules. 
 
4.  Mobiliteit/infrastructuur 
8. We willen het bestaande wegennet veiliger maken. Veiligheid is een 
discussiepunt in deze provincie. We willen een uitstekende verbinding met de 
provincies om ons heen, inzet op de A27 en ontsluiting naar Utrecht over zowel 
wegen als het Openbaar Vervoer. Een hogesnelheidslijn, eventueel in combinatie 
met goederentransport, kan onderdeel uitmaken van onze toekomstvisie. Evenals 
andere logistieke innovatie in Flevoland. Hierbij kunnen we ook lightrail overwegen.  
Goede betaalbare busverbindingen zijn voor ouderen belangrijk, in de gehele 
provincie. 
 
5.  Werkgelegenheid  
8. Tegenwoordig ben je als 45-plusser in een aantal sectoren al afgeschreven. We 
willen begeleiding van oudere werklozen naar nieuw werk. We willen het goede 
voorbeeld geven: bij gelijke geschiktheid de voorkeur geven aan een oudere 
sollicitant. Een beleid op positieve discriminatie van ouderen. 
Ook bij aanbestedingstrajecten en potentiele banen in Flevoland dienen we eerst in 
de eigen omgeving te kijken, zodat een multipliereffect kan ontstaan. 
Nu zetten we te veel werk buiten de provincie weg. 
 
6.  Onderwijs  
8. Hier ligt geen primaire taak van de provincie. Wel van belang om lerarentekort te 
bestrijden met gerichte stimulering. 50PLUS is tegen financiering vanuit de 
provincie van scholen. 
 
 



7.  Energie/duurzaamheid 
9. We willen duurzaamheid stimuleren. De energie transitie alleen in een tempo dat 
realistisch en betaalbaar is. Dit vraagt een kosten-batenanalyse. Geen nieuwe 
windmolens. Ook hier geldt: een verantwoorde energietransitie in termen van 
kosten en baten. We zijn wel voor opschalen en saneren. Subsidie als een 
achtergestelde lening zien. 
We zijn kritisch op zonneparken, er zijn voldoende andere mogelijkheden om met 
zonnepanelen te werken. Geen voorstander van zon op landbouwgrond. 
 
8.  Landbouw & visserij 
8. Flevoland is een agrarische provincie, we moeten blijvend inzetten op innovatie 
en nieuwe landbouwtechnieken. Bij inklinkende grond hoef je niet te kiezen voor 
zon op deze grond, maar kun je ook kiezen voor andere innovatieve technieken. 
Er is veel expertise in deze polder. Hier kunnen we meer gebruik van maken. Denk 
aan Wageningen universiteit. We zijn leidend in de wereld ten aanzien van een 
aantal producten zoals aardappelen, dit kunnen we meer uitnutten. De combinatie 
van metropolitaan gebied en tegelijkertijd zijn van grootste voedselproducent is 
uniek. 50PLUS is tegen wijzigingen bestemmingsplannen van landbouwgronden 
als winstdoelstelling. 
 
9.  Criminaliteit/ondermijning 
Veiligheid: 8. Welzijn is voor onze kiezers een eerste prioriteit en dit begint met 
veiligheid. Als provincie hebben we hierop beperkte invloed.  
 
10. Toerisme/recreatie  
7. In relatie tot de andere onderwerpen zijn we op dit cijfer gekomen, het is 
natuurlijk belangrijk voor werkgelegenheid, maar niet de eerste prioriteit.  
Provincie kan hier infrastructurele knelpunten wegnemen. Het creëert veel 
parttimewerk dat voor veel van onze achterban een leuke baan kan opleveren. 
Aanjagen als onderdeel van de Flevolandse economische agenda, met accenten 
op bereikbaarheid en arbeidsparticipatie. Positief investeringsklimaat creëren.  
 
 
 
4. Is er nog een onderwerp dat niet besproken is, maar voor jullie partij 

belangrijk is? 
 
Nee, alles besproken. Het gaat ons om participatie van ouderen in de breedste zin 
van het woord. 
 



 
 
5. Wat is voor jou niet-onderhandelbaar?  
 
We houden niet van blokkades leggen, daarom zullen wij bij voorbaat niets op tafel 
leggen. We zijn tegen discriminatie in welke vorm dan ook en daarom bereid tot 
een constructief gesprek met iedereen. Een coalitie vormen, vraagt om geven en 
nemen.  
 
6.     Zijn er partijen die je op voorhand uitsluit van samenwerking?  
 
Nee. 


